

# 赫尔大学孔子学院与霍顿中学 共同举办“我眼中的中国鼠年”征文大赛

[来源] 英国赫尔大学孔子学院 [发表时间] 2020-06-24 10:36:15

Confucius Institute at Hull University and Howden Middle School co-host 'Year of the Rat in my eyes competition.

继去年成功举办“我眼中的中国猪年”作文大赛后，今年2月，英国赫尔大学孔子学院和霍顿中学再次联手举办“我眼中的中国鼠年”征文大赛，并增加了多媒体作品参赛项目。

Following the successful 'Chinese Year of the Pig' composition competition last year, in February this year, the Confucius Institute at Hull University and Howden Middle School once again jointly organised the 'Chinese Year of the Rat in My Eyes' essay competition and added in a multimedia entries section.



本次活动在霍顿中学引起强烈反响，吸引了七至十一年级的学生参加，共收到近50份参赛作品，包括作文、诗歌、素描、泥塑、板报、立体书等各种形式。学生们用丰富的想象力和极强的动手能力，诉说着对中国的了解、和中文的情缘以及在中国鼠年许下的愿望。

This activity caused a strong response at Howden Middle School attracting entries from grades 7 to 11 with over 50 entries including composition, sketching, clay sculpture, newspaper, 3D books and other forms. The students used their rich imaginations and strong hands-on skills to tell about their understanding of China, their love of Chinese or their wishes in the Chinese Year of the Rat.



评审组对参赛作品进行讨论和评分

孔子学院教师组成评审组，分项目、分组别对参赛作品进行打分和评价，作品件件精致、难分伯仲，经过激烈的讨论和抉择，最终“评审组”选出了征文组和多媒体组前三甲。

The judging panel discussed and scored the entries. The panel was formed of teachers of the Confucius Institute. The pieces were exquisite and inseparable. After intense discussions and choices the judging group finally selected the top three in the essay writing and multimedia group.



拿到奖状和奖品的学生

6月，孔子学院和霍顿中学公布获奖名单。霍顿中学外语系主任维姬·布朗利（Vicki Brownlee）亲自把奖状和奖品送到获奖学生手中。

In June the Confucius Institute and Howden Middle School announced the winners. Vicki Brownlee, Head of the Department of Foreign languages at Howden Middle School, personally delivered the awards and prizes to the winning students.